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                 Petanque Lijnden

Nieuws van Petanque Lijnden

Petanque Lijnden staat bol van de activiteiten

Hierbij de eerste nieuwsbrief van Petanque Lijnden, ter vervanging van het voormalige 
clubblad. De nieuwsbrief zal niet met vaste verschijningsdata werken, maar komt gewoon 
iedere keer op een moment dat er voldoende “nieuws” te melden is.
Het voordeel van nieuwsbrieven is dat we wat meer de actualiteit kunnen volgen en niet 
hoeven te wachten met het delen van informatie tot het einde van een kwartaal.

In deze eerste nieuwsbrief geven we graag een overzicht van een hoop, goed geslaagde, 
activiteiten die de afgelopen weken hebben plaatsgevonden naast de reguliere speeldagen.

De maand Augustus stond helemaal bol van de toernooien en gezamenlijke activiteiten.
Op 13 Augustus hadden we bijvoorbeeld het 4-Buren toernooi, 19 Augustus het Haring 
toernooi, 30 Augustus het Jan van Stein toernooi en 3 September het voor dit jaar 
afsluitende 4-Buren toernooi in Badhoevedorp. (het 4de toernooi in de serie).
Bohemiens mag de wisselbeker voor een jaar in de kast zetten als de vereniging met de 
meeste winstpartijen over de 4 speelrondes.
Van onze vereniging waren in Badhoevedorp, Elly en Kees het doublet met de meeste 
punten gevolgd door Johanna en Ank.
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Voor het Jan van Stein toernooi was het speelronde nr. 5 en na deze speelronde bezet 
Lijnden een mooie 2de plaats maar net achter de vereniging DeBoelDeBoule uit 
Roelofarendsveen.

Naast alle toernooien hebben we op 10 augustus ook een gezellige “Doedag” gehad waar 
we met 16 personen het terrein en de kantine hebben “opgepoetst” voor het 4-buren 
toernooi. Na een lekker stuk gebak verzorgd door Johanna was het werken geblazen, maar 
zoals te zien was het vooral erg gezellig en ter afsluiting ook nog een heerlijke kop soep.
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En natuurlijk was er op 26 augustus de BBQ waarbij het lekkere vlees door slagerij 
Achterberg uit Zwanenburg voor een vriendelijke prijs is geleverd en uitstekend bereid is 
door onze BBQ masters Ron en Kees en verdeeld door Johanna

Het volgende grote toernooi is het Kooltoernooi op 16 september waarvoor al een groot 
aantal aanmeldingen binnen zijn. We hopen natuurlijk op een grote opkomst.

We hebben ook een nieuwe vriezer gekocht, daar de huidige vrieskist niet meer goed 
functioneert en de nieuwe natuurlijk duidelijk minder stroom verbruikt. De nieuwe vriezer is 
door de firma Nuis uit Zwanenburg geleverd met een leuke korting voor de vereniging. 

Verder hebben we een pin apparaat aangeschaft zodat er naast contante betaling nu ook 
gepind kan worden in de kantine.
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Gedurende de zomerperiode hebben ook een aantal nieuwe leden mogen inschrijven, 
waarmee het ledenaantal boven de 60 personen is. Maar natuurlijk willen we ook nog even 
stilstaan bij het feit dat er in de afgelopen tijd ons een aantal leden is ontvallen en we 
wensen alle nabestaanden veel sterkte.

Als laatste nog even melden dat de eerste trainingen, onder leiding van Freek en Harry zijn 
gestart. In een volgende nieuwsbrief meer over de voortgang.

Mocht u zelf een leuk, interessant of ander artikel hebben voor de vereniging dan horen
we dat graag.

Tot de volgende nieuwsbrief.




